
Dobrý den, 

 

 

ráda bych poděkovala za besedu panu Kováři i jeho kolegům, a také za ukázku práce a techniky 

hasičů. 

 

Děti jako vždy byly nadšené, formou zážitku získaly informace, které zúročí při ochraně své 

vlastní bezpečnosti i bezpečnosti ostatních. 

 

Na základě této návštěvy nakreslily nádherná hasičská auta a udělaly koláže, které posíláme 

na výtvarnou soutěž. 

 

 

S úctou k Vaší práci 

Bohuslava Kličková 

ředitelka MŠ Úhřetice 


